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Interpelacje
1. Na wjezdzie posesji przy ul. Chopina 52 jest zapadnigta kostka brukowa,

zagroirenie ntlaszcra dla pieszych poruszajqcych sig tq arteri4.
Proszg o likwidacjg lvybj6w w jezdni ulicy Brzezinowej w rejonie pomigdzy
ul icami KoScieln4 i Botaniczn q, oraz naprzeci wko wgztaautobusowlgo MpK
prqy ul . Dgbowej.
Proszg o wypelnienie w jezdni alei Jana Pawla II w

w centmm miasta na ul. cyganka w pobri2u jedynej w tej dzielnicy szkoty
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podstlwowej Nr 3 w faratnyrn stanie , zagraiajqcym utratg zdrowia przez
pto:lo$i'6w jest chodnik. Proszg o jego rembnt, czy choci azby tak zwan4
przekladkg na niezdegradowan. pt5rtti .h odn iko*r.
Mieszkaicy, a zwlasz*zakierowcy, skarzq sig na wyboje w ulicy pow
szczeg6lnie w rejonie skrzyzowania z drogq krajowq nr 91. proizg o
interwencjg w tej sprawie.
w centrum miasta przy ul. Sw. Antoniego g jest opuszczana,zaniedbana,
za$miecona posesja, stwarzai 4ca zagrozenie poiarowe. JuL razdoszto tam do
podpalenia. w trosce o estetykg miasta, orazbezpieczenstwo okolicmych
mieszkanc6w, proszg pana prezydenta o skutecznq interwencjg w tej sprawie.
lr9sze o naprawg uszkodzonych lawek nad wislq na wysokosti poses;i
Bulwary 16 oruz 6. uszkodzone jest siedzisko trybuny zamontowanej
naprznciwko sceny plywajqcej na Wijle.
W zwiqzku z informacjq o toitt rygnigciu przetargu na modern izacjgzespotu
boisk tryttor.'ych prqr ul. sarniej',frroo* p.oJrg, by zainstarowano
monitoring * rym miejscu. Jezeli tego nie bgdzie to po iaz kolejny fundusze
miejskie 

-ulugtre 
naraieniu na straty z powodu dewastacji.

Mieszkaricy ul. Kaletni.crej,, orazpobliskiego osiedla domagajasig chodnika
dla pieszych. Poruszanie sip ta pieszojezdni-4 mieszkafic6w naraiaich na
zagroherue zdrowia i zycia pnez pojudy michaniczne, czgsto nie
przestrzegaj4ce przepis6w prawa o ruchu drogowym.
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l0.W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w Nasz Dom" dziatajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Poludnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowarzyszenie podnajrnowalo lokal na wlasne potrzeby od klubu
Abstynenta" dzialaj4cego w pomieszcz-eniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecni" po
rozwi4zzniu wspomnianego klubu, szkola naloiryla na stowarryszenie ,,Nasz Dom"
azynsz w wysokoSci ponad 600 zl miesigczne, co pnehacza moZliwo$ci finansowe
w/ w stowarqFszenia. Ponadto, muszq ptacii za dodatkowe pomieszczenie z hdrego
nie korzystajq ijest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich crynszu, kt6rego bedq w stanie zaplacit,.
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